
 

 

VÄSTERBOTTENS BRIDGEFÖRBUND       2020-12-14 
           Protokoll 2 
Styrelsemöte, Tisdag den 14 december 2021 via videolänk.  

Närvarande Ove Mattson 
  Johan Vikström   
  Jonas Dahlgren  
  Ingalill Lineruth 
  Lars-Göran Blomkvist (LG) 
  Eva-Britt Blomkvist (EB) 
 

1.  Mötet öppnades av ordförande Ove Mattson. 

2. Till mötessekreterare valdes Johan Vikström 

3. Dagordningens godkännes. 

4. Till representant från styrelsen till Veteranverksamhet SBF väljs Ove Mattson 

5. Till rapporteringsansvarig hemsidan väljs LG 

6. Vandringspris DM – Ove tar tillsammans med LG fram en aktuell lista över ställningarna och 
publiceras på hemsidan.  

7. Tävlingskalendern för året är klar. Däremot håller TK på att se om vi kan få in en ny DM-damer 
som blev inställt. Kalendern publiceras på hemsidan. 

8. Det har inkommit önskemål om att flytta DM-damer från hösten. VBFs följer de datum som SBF 
föreslår. TK för en dialog med granndistrikten för att vi ska hålla tävlingarna samma datum. 

9. Kontaktlista på styrelsemedlemmar – LG uppdaterar hemsidan 

10. Kontaktlista klubbar i Västerbotten – LG ser till att hemsidan innehåller rätt information 

11. Ekonomi – Hur mycket bör VBF ha i Kassan och vad ska vi göra med eventuellt överskott? 
 Till nästa möte ta kassören fram kassans historiska utveckling, omsättning och kostnader.  

12. Nästa möte hålls 25/1-2022 (via videolänk)  
 
 
 
 
__________________________________ ____________________________________ 
Johan Vikström     Ove Mattsson 
sekreterare      ordförande 


